
Protokół Nr II /2018 
z II sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 10 grudnia 2018 r. 
 

II sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu  https://www.youtube.com/watch?v=gHlN0Vwbv5w. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2018 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:26 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
oraz zaproszeni goście wg listy obecności (w załączeniu). 
 
Ad. 2. 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad na wniosek Adama Krzysztonia Starosty Łańcuckiego 
wprowadzono dodatkowy punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF 
Powiatu Łańcuckiego na rok 2018 r.  



Głosowano w sprawie:  
Ustalenie porządku obrad - zmiana porządku posiedzenia. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Porządek obrad został zmieniony. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Powiatu Łańcuckiego  
7. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

8. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
10. Sprawy różne.  
11. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Kochman Sekretarz Powiatu. 
W punkcie tym głos zabierał radny Jan Magoń. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 
0Wyniki imienne: 
ZA (16) Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan 
Kilian, Kamil Kilian, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Mariusz Rejman, 



Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro. 
PRZECIW (2)  
Michał Mac, Jan Magoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Panek, Jakub Reizer 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Krzysztoń 
Uchwała Nr II/15/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
 
Głosowano w sprawie:  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Józef Buk, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura. 
PRZECIW (11) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro. 
 
Uchwała została odrzucona.  
 
 
Ad.5  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie:  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
Wyniki głosowania 



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
Uchwała Nr II/16/2018 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
Uchwała Nr II/17/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2018 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
 



Ad.8.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Radny Zbigniew Grad złożył  
 interpelację dotyczącą opłat za korzystanie z telewizorów TV publicznej przez 

pacjentów przebywających w szpitalu w Łańcucie (w załączeniu) i publikacji 
interpelacji radnych na BIP, 

 wniosek dotyczący uwrażliwienia pracowników oraz kierowników starostwa 
i jednostek organizacyjnych, aby nie dochodziło do nieporozumień w związku 
z wykonywaniem mandatu radnego w oparciu o wprowadzone zmiany do ustawy 
o samorządzie powiatowym, w szczególności dot. uprawnień radnego zawartych w 
art. 21 ust. 2a oraz ust. 9 – 13 oraz o opracowanie procedur odnośnie udostępniania 
materiałów radnych i uregulowanie ww. kwestii w statucie powiatu.  

 
Radna Monika Roman złożyła wnioski:  
 o umieszczenie w obecnej kadencji na stronie internetowej starostwa powiatowego 

imiennego wykazu głosowań radnych oraz interpelacji i zapytań radnych 
(w załączeniu), 

 wniosek do projektu budżetu na rok 2019 – ulica Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
w Łańcucie (w załączeniu).  

 wniosek do projektu budżetu na rok 2019 oraz na posiedzenie Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów odnośnie zabezpieczenia środków finansowych 
umożliwiających przebudowę nawierzchni chodników i dróg powiatowych 
znajdujących się na terenie Miasta Łańcuta: ulica Cetnarskiego, ulica 29-Listopada 
(część niewyremontowana), ulica Skotnik, ulica Traugutta ( w załączeniu). 

 zaproponowała zorganizowanie wspólnego posiedzenia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa z Radnymi z miasta 
Łańcuta w sprawie ustalenia priorytetów w działaniu. 

 
Radny Janusz Bester  
 wniosek dotyczący objazdu wszystkich dróg powiatowych celem zapoznania się ze 

stanem i potrzebami odnośnie dróg powiatowych na terenie gmin Powiatu 
Łańcuckiego, 

 wniosek, aby stroną inicjatywną dotyczącą kreowania polityki w sprawie remontów 
i budowy dróg powiatowych był powiat, Rada Powiatu, ZDP w Łańcucie. 

 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  
 zapytanie dotyczące wybudowania progów zwalniających na newralgicznych 

odcinkach dróg, aby wnioski w tej sprawie kierowane do ZDP były poddane 
rzetelnej ocenie przez ZDP w Łańcucie, 

 wniosek dotyczący przekazywania radnym informacji w formie krótkiej notatki jaka 
firma odpowiada w poszczególnych gminach za utrzymanie przepustów, fos, 
rowów, jak również w zakresie odśnieżania i utrzymania dróg w zakresie zimowym.  

 
Radny Michał Mac  



 prośba o przekazanie informacji odnośnie przebudowy drogi krajowej nr 94, na 
jakim etapie jest inwestycja, czy w projekcie ujęty jest zjazd z ulicy Skotnik 
bezpośrednio w kierunku Rzeszowa, czy radni mogą zapoznać się z projektem, 

 wniosek dotyczący unowocześnienia BIP, aby zmiany były widoczne na bieżąco,  
 aby nowi radni mieli możliwość zapoznania się z infrastrukturą powiatową.  
 
Radna Monika Roman  
 zapytanie dotyczące przebudowy drogi krajowej nr 94, czy etap marzec 2019 r. jest 

wiążący, czy projekt będzie ukończony i czy będą konsultacje społeczne 
z mieszkańcami, kto je przeprowadzi, czy radni będą mogli nanosić uwagi do 
projektu, czy Starostwo Powiatowe dysponuje projektem przebudowy drogi 
krajowej nr 94, który ma naniesione wszystkie uwagi, 

 zapytanie dotyczące budowy tunelu pod torami na ulicy Podzwierzyniec,  
 zapytanie dotyczące budowy ekranów ochronnych przy autostradzie przebiegającej 

przez powiat łańcucki,  
 zapytanie dotyczące budowy łącznika Osiedla Wschód, apelowała o przeniesie tej 

inwestycji o 200 m dalej, Radna zaznaczyła, że jest przeciwna lokowaniu łącznika 
w proponowanym miejscu, 

 zapytanie dotyczące, czy będzie możliwy zjazd i wyjazd dla samochodów 
ciężarowych na Podzwierzyńcu w momencie powstania łącznika, prośba 
o skierowanie zapytania w tej sprawie do właściwej instytucji, 

 prośba o zainteresowanie się tematem odnośnie portalu społecznościowego 
i zwrócenie się do właściciela portalu o blokowanie złośliwych i obraźliwych 
komentarzy. 

 
Radny Jan Magoń  
 zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pisemnej odpowiedzi odnośnie stanu pracy 

przy drodze 1542 Albgowa – Sonina – Wysoka.  
 
Radny Kamil Kilian  
 zwrócił się z zapytaniem odnośnie projektu kładki na drodze powiatowej Żołynia – 

Grodzisko, czy jest zamiana na most.  
Radny Wojciech Szura  
 zapytanie odnośnie budynku MOW, na jakich zasadach funkcjonuje stowarzyszanie 

Nadzieja, jaki jest czynsz z tego tytułu.  
Radny Jakub Reizer  
 zapytanie odnośnie MOW ile wynosi czynsz za ten budynek miesięcznie, czy 

prawdą jest, że wynosi on 1500 zł miesięcznie.  
 
Do powyższych wniosków i zapytań na bieżąco ustosunkował się Adam Krzysztoń 
Starosta Łańcucki oraz Robert Kochman Sekretarz Powiatu. Ponadto zgłoszone sugestie 
i zapytania zostaną przekazane do odpowiednich wydziałów i służb celem realizacji.  
W punkcie tym głos zabierali także radni: 
Radny Krzysztof Wawro, 
Radny Dariusz Kuraś, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu. 



Ad.9.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
Protokół Nr I/2018 został przyjęty. 
 
 
Ad. 10.  
Sprawy różne. 
 
Głos w dyskusji zabierali: 
Radna Monika Roman, 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Panek, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Ad. 11.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
II sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Przygotowała: Renata Czechowicz 
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 


